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CANDIDATURES PRESENTADES CONSELL DE BARRI DE LA MARINA 
 

 
Vicepresidència 
4 candidatures 
 

» Manuel Coronado Lozano (Marina del Prat Vermell) 
AVV. Eduard Aunós.  
Durant 12 anys he estat vinculat a les AMPA's dels centres on han estudiat els meus 
fills: Escola Mare de Déu de Port fins al seu tancament, Escola Bàrkeno i INS Montjuïc, 
ocupant el càrrec de president d'AMPA.  
He format part de l'executiva de la Unió d'Entitats de la Marina durant 8 anys, sent el 
seu representant al Consell escolar municipal de districte i al fòrum d'immigració de 
l'IMEB.  
Des de la Unió d'Entitats, vaig ser l'impulsor de la creació de la Xarxa d'AMPA's 
d'escoles publiques de la Marina, des d'on vaig ajudar i assessorar les AMPA's de nova 
creació . De la mateixa manera, soc el coordinador i organitzador de les diferents 
campanyes de recapte d'aliments - estiu i Nadal- que s'organitzen en els 12 centres 
públics de la Marina, recapte que lliurem íntegrament al Grup solidari de Port- Caritas 
la MARINA.  
Durant els primers anys a la Unió d'Entitats, vaig organitzar jornades de promoció dels 
centres públics de la Marina coincidit amb la preinscripció i sota el lema "A LA MARINA 
ESCOLES DE QUALITAT".  
Actualment soc el vicepresident del Consell de Barri de la Marina de Prat Vermell i 
membre de la junta de l'AVV Eduard Aunós.  
El meu compromís i implicació amb la Marina, queda demostrat amb la meva 
trajectòria associativa.  
M'agradaria seguir treballant pels nostres barris des de la vicepresidència que ocupo 
actualment. 
 

» Abdó Florencio Pavía (Marina de Port) 
Fa 30 anys vaig ser fundador de l'associació de comerciants de la Marina ocupant el 
càrrec de vicepresident de la mateixa durant 13 anys. També vaig ocupar el càrrec de 
tresorer de l'associació de veïns Plus Ultra durant 8 anys. Actualment sóc vocal de 
l'associació de veïns Plus Ultra, vocal de l'associació de veïns de la Vinya, president de 
la Coordinadora Federació d'associacions de veïns i comerciants de la Marina de Port i 
la Marina de Prat Vermell, membre del Consell de la muntanya de Montjuic i 
participant en diferents comissions del districte. 
 

» Ana Trapero Salvador (Marina de Port) 
Vecina de Can Clos durante muchos años y actualmente vecina de Sant Cristòfol, 
siempre vinculada a entidades del barrio. Algunas de mis experiencias son: monitora 
infantil en el antiguo esplai de El Polvorin, cofundadora del Ampa de la Escola Bressol 
El Cotxet, miembro del Consell escolar de la citada escola bressol i durante bastantes 
años del Consell escolar de la Escola Seat. 
Actualmente formo parte de la Junta directiva de la Associació Amics de la Marina, 
integrada en la Unió d'Entitats, dedicada a actividades culturales en el barrio de La 
Marina.  
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Presento mi candidatura a la vicepresidencia del Consell de Barri por que considero 
que es un órgano de participación muy importante al cual puedo aportar mi 
experiencia y mi amplio conocimiento del territorio y de las personas. 
 

» Cristina Ramos García (Marina de Port) 
Mi trayectoria en la Marina del Port a sido en las siguientes entidades: AAVV El Polvori, 
Esplai el pati, Coordinadora juvenil la Marina, Ampa escola el Polvorí. 
Actualmente no estoy en ninguna entidad. 
 
 

Comissió de seguiment 
17 candidatures 
 

» Artistes de la Marina 
Entitat representada per Neus Borrell. 
 

» Associació Amics de la Marina ZF 
Entidad de carácter cultural creada en 2009 por vecinos de los diferentes barrios que 
componen La Marina de Port y La Marina de Prat Vermell, con objeto de participar en 
actividades que fomenten la cohesión vecinal, deseamos formar parte también de esta 
comisión, por considerarla una parte importante del funcionamiento de los barrios de 
La Marina. 
 

» Coordinadora de les Associacions de veïns i comerciants de la Marina de Port i la 
Marina del Prat Vermell 
 

» Federació d'Esports de La Marina 
La Federació d’Esports de la Marina és un projecte de caràcter comunitari i esportiu 
que porta en funcionament 8 anys. Va sorgir com una Comissió de Treball creada des 
de l’Unió d'Entitats de la Marina (UELM) a través del Pla d’Acció Comunitària (PAC) 
com una estratègia per promocionar i potenciar l’esport al territori. Està formada per 
11 entitats esportives que s'han ajuntat per treballar de manera comunitària amb la 
idea de fer servir l'esport com a eina per transmetre valors i fomentar un estil de vida 
saludable. 
 

» La Marina Viva  
 

» Memorial Democràtic del Treballadors/es de SEAT (Marina de Port) 
Desde su creación como Asociación ha trabajado por recuperar la Memoria 
Democratica y Historica de las reinvindicaciones de los trabajadores para que sean de 
utilidad en los barrios y incidir en la mejora socio- laboral de los vecin@s del barrio de 
La Marina , colaborando en el Grupo impulsor del Plan de Barris y en mesas de cultura 
y Memoria , contando con vecinos que trabajaron o han trabajado en SEAT y viven en 
el barrio , aportando propuestas para mejoras del barrio en su conjunto 
 

» Unió d'Entitats de la Marina 
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» Isabel Serrano Caparros (Marina de Port) 

Pertenezco a la barriada de Santiveri. 
Hace más de 15 años que represento al barrio.  
Quiero seguir luchando por un barrio digno y poder ir consiguiendo pequeñas y 
grandes cosas como hemos hecho hasta ahora. 
 

» José Asensio Castro (Marina de Port) 
Persona vinculada al Engranatge i a la Marea de Pensionistas.  
He format part de la Comissió de seguiment els darrers anys i he participat en el Pla de 
Barris. 
 

» José Pardo Bonias (Marina de Port) 
Vivo, trabajo y participo como vecino del barrio, mi ámbito profesional y de aportación 
está relacionado con la seguridad vial y la movilidad. 
 

» Josefina Flores Rodriguez (Marina de Port) 
Pertenezco a la barriada de Santiveri.  
Hace más de 15 años que represento al barrio.  
Quiero seguir luchando por un barrio digno y poder ir consiguiendo pequeñas y 
grandes cosas como hemos hecho hasta ahora. 
 

» Juan Antonio Reyes Blanco  
Veí de la Marina. 
 

» María Jesús Pérez Perales 
Exconsellera del Districte en dos mandats des de 2007 i participant dels Consells de 
Barri. 
 

» Mercè Cocera Gracia (Marina de Port) 
Sóc membre de la Plataforma de Can Farrero i veïna nascuda al barri. Fa 3 anys els 
veïns ens vam unir en una lluita on va ser una gran mostra de que la “unió fa la força”. 
La meva motivació és continuar fent d'aquest barri La Marina un lloc cada vegada 
millor. 
 

» Pedro Vacas Martín (Marina de Port) 
Vivo y participo como vecino del barrio del Polvorin, colaboro con el fin de mejorar día 
a día nuestro barrio, como profesional asesorando en diferentes ámbitos. 
 

» Raquel Serrano Caparros (Marina de Port) 
Pertenezco a la barriada de Santiveri. 
Hace más de 15 años que represento al barrio. 
Quiero seguir luchando por un barrio digno y poder ir consiguiendo pequeñas y 
grandes cosas como hemos hecho hasta ahora. 
 

» Silvino Folgueral Pérez (Marina de Port) 
Estic vinculat a l'Ateneu Engranatge, la Marea de Pensionistas i he participat al Pla de 
Barris. 


